
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 18. 12. 2007. 
 

Přítomni:  doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Kořínková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková,  
                       ing. Lauterbach. 
       

1. Vedení diskutovalo o podmínkách přijímacího řízení v příštím roce. 
 
2. Děkan předal informace o počtu normativních studentů. Oproti loňskému roku došlo 

k nárůstu o 567 studentů. 
 

3. Vedení se dohodlo, že pomocné vědecké síly budou od příštího akademického roku placeny 
z prostředků na Specifický výzkum. 

 
4. V příštím roce nedojde k úpravám poplatků za studium. Poplatky zůstanou v příštím roce 

stejné jako v roce letošním. 
 

5. Licenční poplatek ve výši 490 tis. za automatizovaný knihovnický systém na UJEP bude 
platit Centrum informatiky. 

 
6. Proděkan Balej zašle prorektorovi Cyhelskému připomínky ke dvěma metodickým 

pokynům. 
 

7. Ing. Štefaniková se zúčastnila dvou seminářů k problematice Evropských projektů,                   
o režijních nákladech spojených s řešením těchto projektů a o partnerství v projektech. 

 
8. Vedení odsouhlasilo proplacení faktury za patentovou přihlášku. 

 
9. Proděkan Pavlík informoval vedení, že od příštího roku rektorát nebude hradit přístup do 

databáze Institut of Physics. 
 

10. Komise Grantové agentury PřF bude zasedat po 20. lednu 2008. 
 

 
 
 
 
Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 

                                                                                                     Děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová         


